	The Ritz-Carlton Dallas is located in vibrant Uptown Dallas, 30 minutes from the Dallas/Fort Worth International Airport, and 15 minutes from Dallas Love Field Airport. Set within a striking new Regency-style, the hotel occupies the first eight floors of the elegant 21-story structure.  The hotel is located within walking distance of myriad restaurants, clubs, galleries, shopping, the Dallas Arts District, Victory Park, and American Airlines Center. 

Renowned Chef Dean Fearing will be on site full-time as his multi-venue restaurant, Fearing's, becomes reality. With seven dining locations providing a lively, convivial ambiance, plus spectacular outdoor seating and a lounge, Fearing's will offer Elevated American Cuisine and rare wines.
  
The 12,000-square-foot Ritz-Carlton Spa features 12 oversized treatment rooms, men's and women's Healing Waters (a complete hydrotherapy experience), full-service salon, state-of-the-art fitness center, exercise and movement classes, relaxation and refreshment areas, luxurious locker rooms, wellness counseling, the exclusive Prada Beauty skin care experience, and a menu of treatments.
 
Hotel rooms and suites feature oversized bathrooms with separate tubs and showers, wireless and wired Internet access, flat-panel High-Def TVs, tea/coffee facilities, iPod chargers, and safes with laptop capacity.
	Отель Ритц-Карлтон Даллас расположен в оживлённом предместьи Далласа, в 30 минутах езды от международного аеропорта Даллас Форт-Уэрт, и 15 минутах от аеропорта Даллас Лав Филд.  Отель занимает первые восемь этажей элегантного 21-этажного здания. Архитектура отеля выдержана в новом изысканом регентском стиле. В нескольких минутах ходьбы находится множество ресторанов, ночных клубов, торговых центров, галлерей, музей исскуств Далласа, Виктори Парк, а также Центр Американских Авиалиний.
Ресторан отеля славится своей кухней. Знаменитый шеф-повар Дин Фиринг будет всегда рад посетителям. В вашем распоряжении семь обеденных залов и впечатляющая открытая терраса с зоной отдыха. Здесь, в дружелюбной атмосфере, вам предложат изысканную американскую кухню и большой выбор редких вин.
Ритц-Карлтон Спа площадью 12000 квадратных футов предлагает к вашим услугам 12 просторных процедурных кабинетов, оздоровительные источники для мужчин и женщин ( полный курс гидротерапии), широкий спектр услуг косметического  салона, современного фитнес-центра, занятия спортивной аеробикой, места для релаксации, шикарные раздевалки, консультации по здоровому образу жизни, и в том числе эксклюзивный курс процедур по уходу за кожей от Прада Бьюти.
Стандартные номера и люксы отличаются просторными ванными комнатами с разделёнными ваннами и душевыми кабинками, беспроводным и кабельным интернетом, телевизорами высокого разрешения с плоским экраном,  оборудованием для приготовления чая/кофе, зарядными устройствами для iPod, и вместительными сейфами.




